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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hány köztisztviselőt, milyen pénzügyi forrással sikerült a kormányzati létszámcsökkenést
követően közhasznú szervezeteknél elhelyezni?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Lamperth Mónika belügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A kormány 2003 . október 27-i határozatával döntött és kötelezően elrendelte a központi
közigazgatási szervek, más közigazgatási szervek és a tevékenységüket segítő háttér
intézmények, valamint az igazgatási jellegű, vagy azt segítő tevékenységet végző gazdálkodó
szervezetek létszám csökkentését . A kormánytagok részéről a nyilvánosság előtt, az írott és
elektronikus sajtóban többször elhangzott a humánus elbocsátás mint új, a munkajog által ez
idáig nem ismert „szakkifejezés" . Ennek jegyében és az érintettek megnyugtatására a
kormányhatározat előírása szerint a közhasznú szervezeteknél történő munkavállalás
elősegítésére programot kell kidolgozni, amelynek keretében javaslatot kell tenni a
megvalósításhoz szükséges forrásokra .

Tisztelt Miniszter Asszony!

•

	

Szíveskedjék tájékoztatni arról, hogy hány közhasznú szervezetet vontak be a program
megvalósításában?

•

	

Hány köztisztviselőt érint a közhasznú szervezetnél történő munkavállalás?
•

	

A köztisztviselők milyen feltételekkel állhattak, állhatnak munkába, különös
tekintettel bérezésükre?

•

	

A megvalósításhoz szükséges forrásnak mi a fedezete?
• A Foglalkoztatáspolitikai és Munkaügyi Minisztériumban működő szakmai

munkacsoportban az Ön által vezetett tárcától hány fő vesz részt, a munkacsoport
működése várhatóan meddig tart?

Várom válaszát!
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